
Ankieta
skala 1-10, gdzie 1 to ocena najniższa, 10 najwyższa

 1.                     Na ile, w podanej skali, oceniacie Rajd?  
1             2             3             4             5             6             7             8             9             10

Uzasadnienie: Widać było, że bardzo dobrze przygotowany, ale np. gra w ,,zabijanie” chyba nie do 
końca wyszła ;)

2.                     Na ile, w podanej skali, oceniacie swoje zadowolenie ze sposobu prowadzenia zajęć?  

1             2             3             4             5             6             7             8             9             10

Uzasadnienie: Uczestniczyłem w zajęciach z ognia. Ciekawy pomysł i wymagający dużo 
cierpliwości, gdyż zapałki nie zawsze chciały współpracować.

3.                     Które zajęcia na rajdzie najbardziej Wam się podobały i dlaczego?  

4.                     Które zajęcia podobały Wam się najmniej i dlaczego?  

3 i 4 pytanie ankiety postanowiłem połączyć, gdyż ciężko jest zadecydować, które zajęcia 
najbardziej, a które najmniej się podobały. Wszystkie były ciekawe i z pomysłem przygotowane. 
Jako, że tradycyjnie podobało nam się wszystko, to muszę powiedzieć, że dawno nie rozpalałem 
ogniska lupą i miło było sobie przypomnieć jak również nigdy na czas nie przelewałem wody z 
wiadra do wiadra przy pomocy gąbki - po prostu rewelacja. Ognisko sobotnie także miało swój 
urok i dzięki Dzięciołowi na pewno zapadnie mi w pamięć 

5.      Opiszcie krótko każdą osobę z kadry tak, jak pokazała się Wam na Rajdzie:

Krótko opisać każdą osobę z kadry. Ciężka sprawa. Gdyż za krótki to był rajd. Myślę, że ze 
spotkania na spotkanie, gdzieś na rajdach, biwakach, w Hufcu itd. poznamy się lepiej i będę mógł 
powiedzieć więcej, a tak to muszę przyznać, że bardzo miła i widać, że zgrana kadra. Zarażająca 
optymizmem i rozpalająca uśmiech na twarzach.  Dzięki takim osobom od razu łatwiej było się 
zaaklimatyzować po początkowym poślizgu.

6.       Ogólne uwagi do rajdu

W sumie… to można by pomyśleć o tym, aby patrole również wcieliły się w jakieś postacie, albo 
grupy społeczne, które by chodziły po Ślęży i okolicach  

7.       Czy wybieracie się za rok? Dlaczego?

Jeżeli wszystkie znaki na niebie pozwolą to czemu nie? Zawsze to miło pojechać i przeżyć  kolejną 
ciekawą przygodę ;)

                                             


